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DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 14. maj 2019, kl. 17.30-19.30 afd. Søndersø 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Max B. Jensen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Elever – Freja 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Max, Lisbet P. og Freja 

Uden afbud: 

ORDSTYRER: Mikkel 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard, Mikkel Brunse 
  

 

Dagsorden: Referat: Bilag: 

72- 

Godkendelse af referat fra 08/04 

 

Referatet fra mødet 8. april blev godkendt. 

 

Orienteringspunkter:   

73-  

Elevrådet 

 

Elevrådet deltog ikke.  

74- 

Besøg af elev fra overbygningen der for-

tæller om deres oplevelser ifm. den mo-

bilfrie periode. 

Frederik fra 9. b fortalte om, at den mobilfri perio-

den betød at eleverne nok var mere sammen og 

kommer mere ud. Ulemperne kan være, at flere 

kommer for sent til timerne, da de ikke går med 

armbåndsur. Også en ulempe at mobilen ikke kan 

bruges som alm. værktøj i undervisningen. Opstår 

der en nødsituation, er mobiltelefonen også et 

værktøj. Generelt set vurdere eleverne ordningen 

som en ikke så god ordning. Jo yngre eleverne er, 

jo mere opleves det som en positiv ordning. Endvi-

dere peges der på, at der nok ikke er aktivitetsmu-

ligheder i tilstrækkeligt omfang – især til 9. årgang. 

Eleverne peger på en mellemløsning som en mulig-

hed, hvor mobilen gemmes væk i det første frikvar-

ter men må bruges i 12-pausen, hvormed de får 

mulighed for at bruge mobilepay i boden.  Alterna-

tivt ønsker eleverne den gamle ordning tilbage. 

Boden opleves som en meget god ordning. Udbud-

det er langt hen ad vej fint, men lidt ekstra kyllin-

gekød ønskes. Priserne opleves rimelige. 

 

75- 

Principper for skole- hjem samarbejde. 

Med indspark fra personalet. Endelig 

godkendelse. 

Skolebestyrelsen godkendte princippet. X 

76- 

Uanmeldt besøg fra arbejdstilsynet den 

08.05. 

Påbud om at mærkningen på kemikalier skal tilret-

tes. 

Udsugningen i skolekøkkenet skal udbedres. 

A-blokkens tag er ikke helt tæt for regnvand, det 
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gav et påbud. Forvaltningen er sat på opgaven, 

hvilket er en forudsætning rent økonomisk for at 

realisere projektet. 

Arbejdet med det psykiske arbejdsmiljø blev god-

kendt. 

Den sidste legpladsgodkendelse sendes til bestyrel-

sen. 

77- 

Ændringer i afvikling af valgfag  

Vi er som skole nødt til selv at stå for valgfagsord-

ningen. Derfor er der udsendt en ny valgfagsord-

ning for eleverne på 7. – 9. årgang. 

X 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

78-  

Evaluering af mobilordningen.  

Skal der ske ændringer af vores princip 

på området? 

Det er personalets oplevelse, at der ikke er en enty-

dig holdning til brugen af mobiltelefon. Det opleves 

som om at jo ældre eleverne er, jo sværere er det at 

undvære telefonen. En ordning, der opleves som et 

kompromis, ud fra elevernes egne indstillinger kun-

ne være løsningen. Princippet bør ændres, hvorfor 

bestyrelsen tager punktet med på mødet i juni, så et 

nyt princip kan gælde fra det kommende skoleår. 

Arbejdsgruppe: Karin, Per, Jørgen, Jan og Lisbeth 

– gruppen fremsender mindst et forslag. 

 

X 

79- 

Evaluering af madordningen i hallen 

Hallen giver udtryk for, at ordningen fungerer godt, 

eleverne opfører sig pænt, og der er en hyggelig 

stemning. Udbuddet opleves varieret og sundt. 

Prismæssigt er det på et fint niveau. Ordningen 

fortsætter. Jan undersøger om indskolingen kan 

indgå i ordningen, men umiddelbart vurderes det 

som en ressourcetung beslutning. 

 

80- 

Rynkebyløbet m.m. 

Jørgen forespurgte om muligheden for at indgå i 

Rynkeby-løbet. Beslutningen ændres ikke. Bestyrel-

sen henholder sig til skolens princip vedr. ”Sponso-

rering”. Det er ledelsen, der tager beslutningen om 

tiltag, hvor sponsorering og modydelser indgår. 

 

81- 

Drøftelser af mulige kommende temaer 

til idébank for kommende temamøder.  

 

• Parkeringsforhold 

• Idræt og bevægelse i skoledagen 

• Vikarer i organisationen 

• Ordensregler 

• Skolevægring 

• Trivsel/mobning 

 

82- 

Afvikling af de kommende forældremø-

der næste skoleår 

Mikkel orienterede om den sædvanlige procedure 

for skolebestyrelsens deltagelse ved forældremø-

derne. Talepapiret gennemses igen, og listen med 

kommende klasser og bestyrelsesmøder medtages 

på mødet i juni. 

 

83-  

Evt. 

 

• Kæmpes busser udfordrer igen. Det bør overve-

jes om der fremadrettet skal benyttes andre fir-

maer, men vigtigt at firmaerne har ordnede for-

hold. 

• Skolebestyrelsen ønsker en opdatering på AULA 

 

Næste skolebestyrelsesmøde: 19-06 2019 kl. 17.30 – 19.30:  

KLK´s analyse vedr. det specialiserede område. 

Parkeringsforhold 

Brug af busser 


